02 Way Domestic Flight | 双飞 8 D 6 N

# 釜山/首尔/济州岛

# **BUSAN / SEOUL / JEJU ISLAND**







**D**3

D<sub>5</sub>

## **SCHEDULE**

DEPARTURE - BUSAN

ARRIVAL BUSAN (MOB/L/D)

- ☐ Oryukdo Skywalk☐ APEC House
- ☐ Gwangalli Beach

BUSAN - JEJU ISLAND (B/L/D)

- **Gamcheon Culture Village**
- Yongdusan Park
- Busan Tower (Inclusive lift ticket)
- Jagalchi Market BIFF Square
- **Mysterious Road** ☐ Yongduam Rock

JEJU ISLAND

(B/L/D)

- Seongsan Sunrise Peak
- Seopjikoji
- ☐ Seongup Folk Village☐ IVAR GARDEN

JEJU ISLAND -SEOUL - YONGIN

(B/L/-)

☐ **Everland** (Passport Ticket with unlimited ride)

YONGIN - SEOUL **D6** (B/L/D)

- Gyeongbok Palace (Closed on Tuesday, replace by Deoksu Palace)
- Presidential Blue House (Pass by)
- **National Folk Museum**
- Seaweed Museum (Kimchi DIY Experience)

SEOUL

(B/L/D)

- Namsan Park Love of Locks
- Myeongdong + Duty Free Wearing Hanbok vist Bukchon Hanok Village

SEOUL - INCHEON -DEPARTURE (B/MOB)

\_Local Product Shop



√ 6 Breakfast / 6 Lunch / 5 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Abalone Seafood Claypot
- ★ Mackerel Fish
- ★ Black Pork Bbq (Bulgogi) @ Jeju
- ★ Chuncheon Chicken Dalgalbi
- ★ Shabu Shabu + Bibimbap
- ★ Ginseng Chicken Soup

**TOURIST ATTRACTIONS:** 

#### **BUSAN**

- Yongdusan Park is considered a favorite resting place among the citizens of Busan. It is called Yongdusan because the shape of the mountain looks like the head of a dragon that climbs to land from sea. Yongdusan park has an area of about 69,000 m.
- Jagalchi Market Korea's largest fish market since 1889 is a must-go destination for all seafood lovers out therel The market offers every type of fish and seafood you can imagine and serves it in a very unique way. You can also eat all the sashimi you wish for a very reasonable price!
- Gamcheon Culture Village "Korea's Santorini.""Korea's Machu Picchu.""Lego Village."These are the many nicknames the Busan neighborhood of Gamcheon 2-dong Village-has earned over the years.
- **Oryukdo Skywalk -** was built on Seungdumal, a border between the East and South Sea. The korean name translates to "walking in the sky", or so it's meant to feel like. This horse shoe-shaped bridge is set up against a 35m coastal cliff. With the entire bridge made of glass, you can watch the waves hit against the cliffs from under you.

#### **JEJU ISLAND**

- Yongduam Rock - Is a volcanic rock that was created from an eruption about two million years ago.
- Seongsan Sunrise Peak Where you can enjoy the spectacular natural
- Seopjikoji is located at the end of the eastern shore of Jeju, the popular Korean<All
- In>drama shooting site. Seongup Folk Village - a folk and history museum with miniature display of traditional
- villages.
- IVAR GARDEN (Media Art Exhibition Hall) A new immersive media art (artwork displayed through media technologies such as photos, videos, and touch screens)

displayed through flied technologies such as photos, wheels, and touch steels) exhibition hall in Aewol-eup, western Jeju. You can touch the huge-scale media art works with your hands and feel the combination of digital technology and art. There are 8 themed exhibition halls, including the "Flower Garden", a pink garden composed of hundreds of thousands of lights, the "Ocean Garden" where you can feel as if you are entering the deep sea, and the "Party Garden" filled with cheerful music, which is like a huge photo area. Take you into the intoxicating world of light.

#### **SEOUL**

- Gyeongbok Palace built in 1395, Gyeongbokgung Palace is also cammonly referred to as the "Northern Palace" because it is the furthest north when compared to the neighboring palaces, Gyeongbokgung Palace is arguably the most beautiful and remains the grandest of all five palaces.
- National Folk Museum a National Museum uses replicas of historical objects to illustrate the history of traditional life of the Korean people.
- Namsan Park Love of Locks thousands of padlocks attached to the fence by romantic Seoulites symbolizing their undying affection.
- Everland is a huge theme park, which includes a zoo, snow sledding, and botanical garden. Everland has three distinct themes, Festival World, Caribbean Bay, and Speedway. Festival World has a global fair, American Adventure, Magic Land, European Adventure, and Equatorial Adventure.



#### **HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)**

- ✓ Busan Crown Harbour Hotel or similar class
- √ Jeju Ramada City Hall Hotel or similar class
- ✓ Ramada By Wyndham/Hanwha Resort Yongin or similar class
- √ Fairfield By Marriott Seoul Hotel/Sollago Myeongdong Hotel or similar class

SHOPPING STO

√ Cosmetics Shop

√ Ginseng Shop

√ Liver Supplement Shop

x1 Night

x2 Nights

x1 Night

x2 Nights





精简行程

<mark>第一天</mark> 启程 - 釜山

#### <sub>第二天</sub> 抵达釜山

(机上用餐/午/晚)

- □ 五六岛天空步道
- □ APEC世峰楼
- □ 广安里海边

#### <sub>第三天</sub> 釜山 - 济州岛

(早/午/晚)

- □甘川文化村
- □ 龙头山公园
- □釜山塔(含上塔)
- □ 嘎旗海鲜市场
- □ BIFF国际电影广场
- □ 神奇之路
- □ 龙头岩

#### 第四天

#### 济州岛 (<sub>早/午/晚)</sub>

- □ 城山日出峰
- □涉地可支
- □ 城邑民俗村
- □ IVAR GARDEN 媒体艺术展示馆

### <sub>第五天</sub> 济州岛 - 首尔 - 龙仁 <sub>(早/午/-)</sub>

□ 爱宝乐园 (自由卷)

#### 第六天 龙仁 - 首尔

(早/午/晚)

- □ 景福宮(周二闭馆,改为参观德寿宫)
- □ 途径青瓦台
- □国立民俗博物馆
- □ 紫菜博物馆 (DIY泡菜)

#### <sub>第七天</sub> 首尔

#### 尔 (早/午/晚)

- □ 南山公园之爱情锁墙
- □ 明洞&免税店
- □ 穿韩服游北村韩屋村

# 第八天 首 行

# 首尔 b 仁川 - 回程 <sub>(早/机上用餐)</sub>

□ 土产店



√6 早餐 / 6 午餐 / 5 晚餐 风味餐:

- ★ 韩式海鲜鲍鱼(粒)砂锅
- ★ 青花鱼定食
- ★ 济州黑毛猪肉烧烤
- ★ 春川铁板鸡
- ★ 韩式刷刷肉片锅+韩式拌饭
- ★ 韩式人参鸡汤

#### 观光景点:

#### 釜山

- □ 龙头山公园 可一览釜山市内及釜山港口的全景,公园内竖立着朝鲜时代(1392—1910年)名将李舜臣将军的铜像和4.19纪念塔。
- □ 嘎旗海鲜市场 韩国最大的鱼市场,自1889年以来是所有喜爱吃海鲜的朋友必定去的市场!市场提供您各种各样的海鲜外,还能找到一些非常独特的鱼和海鲜种类(至少与西部文化不同)。现在您能以合理的价格尝试到各种各样的生鱼片!
- □ 甘川文化村 像童话小村般的缤纷色彩,艺术风情,更有着亲切可人的居民们,被CNN报导称为"亚洲最艺术的村落",被誉为"釜山的圣托里尼",成为知名的文化景点。
- □ 五六岛SKYWALK天空步道 以「行走在天上」之意将步道命名为「五六岛 Skywalk」Skywalk位于高达35公尺的悬崖上,用铁制作的支柱加上24片玻璃板 ,做成呈马蹄型,全长15公尺的玻璃步道。

## 济州岛

- □ 龙头岩 200万年前熔岩喷发后冷却而形成的岩石,活像龙欲飞上天时突然化 作石头一般。
  - 城山日出峰-耸立在济州岛东端的巨大岩石,为汉拿山360个子火山之一,也
- □ 是世界最大突出于海岸的火山口。
- 涉地可支 是一处港湾的名字,位于济州岛东部海岸端。"涉地"是这一地区
- □ 古代时的名称,"可支"是济州岛方言。
- **城邑民俗村** 是完全保存了韩国传统的一处民俗村。这里有许多文化遗产,很
- □ 好地保留古代村庄的原貌。
- □ IVAR GARDEN 媒体艺术展示馆 济州西部涯月邑地区崭新登场的沉浸式媒
- □ 体艺术(通过照片·影像·触屏等媒体技术展示的艺术作品)展示馆。可以用手触摸巨大规模的媒体艺术作品,感受到数码技术与艺术的结合体验。有数十万个照明组成的粉红庭园"鲜花园区"、仿佛进入深海陶醉不尽的"海洋园区"、洋溢着欢快音乐的"派对园区"等8种主题展示馆,仿佛巨大的拍照区一样,带您进入醉人心弦的光之世界。

# 首尔

- □ 景福宫 是李朝(1392~1910年)时期首尔的五大宫之一,也是李氏王朝的正宫,具有500年历史。~1398年在位)于1395年将原来高丽的首都迁移时建造的新王朝的宫殿。
- □ 国立民俗博物馆 韩国国家博物馆使用了历史文物的复制品,说明历史的韩国人的传统生活。
- □ 南山公园之爱情锁墙 韩国代表性的爱情景点。
- □ 爱宝乐园 集动物园,游乐园,雪橘场,植物园等在内的韩国大型主题公园。



酒店住宿(6晚)

✓ 釜山皇冠海港饭店或同级

- x 1 晚
- ✓ 济州岛华美达市酒店或同级
- x 2 晚
- ✓ 龙仁市华美达/韩华酒店或同级
- x 1 晚 x 2 晚
- ✓ 首尔万枫酒店/Sollago Myeongdong 酒店或同级

购物店

- ✓ 化妆品总汇
- √ 人参专卖店
- √ 护肝宝专卖店

免责声明: 阿莫果旅游科技保留在必要时对行程进行适当调整(调整行程顺序)的权利,以确保行程顺利进行,无论是否提前通知。注: 如以上问题影响旅行行程,恕不退换货。此图片仅供参考。

# 旅游质讯General Information

# · 韩国 SOUTH KOREA ·

\*\*\*\*

| 货币<br>Currency  | SOUTH KOREAN WON - KRW<br>韩币 - KRW  | 信用卡<br>Credit Card  | * 许多信用卡在韩国都能通行 * Credit cards are used widely in South Kore card are mostly widely used.  |
|---|---|---|---|
| 货币兑换率<br>Exchange Rate                                      | KRW 1000 = MYR 3.80<br>1000 韩币 = 马币 3.80<br>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准           | 拨号代码<br>Dial Code   | SOUTH KOREA : +82<br>韩国 : +82   |
| 电压<br>Voltage   | Voltage - almost always 220 V<br>电压 - 220伏特   | 插座<br>Power Socket  | 2 Round pins<br>*Please bring a universal electric plug adapter<br>两个圆脚头插座<br>*请自带多功能插座   |
| 时差<br>Time Different  | South Korea is 1 hour ahead of Malaysia<br>韩国标准时差快马来西亚时间1小时                                     | 行李托运<br>Luggage<br>Allowance  | Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤 |
| 气候<br>Weather   | □ Spring 春季 □ Summer<br>03月 – 05月 06月 – 08<br>Mar to May Jun to Au<br>24°C - 10°C 30 °C<br>15°C | 月 0<br>lig S<br>- 2   | Autumn 秋季   |
| 飞机型号<br>Aircraft Type                                       | A320  | A320  |   |
| Departure Date: 出发日期: Tour Fare: 团费: Tipping: 小费: Visa: 签证: |   | Flight:<br>航班行程:<br>Airport Tax & Fuel Surch<br>机场税及燃油附加费:<br>Agent Collection Fee:<br>旅行社代收费:<br>Travel Insurance:<br>旅行保险:<br>TOTAL:<br>总数: | narge:  |
|   |   |   |   |